
MARK Suomen Markkinointiliitto ry 

SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUKSEN ENNAKKOKESKUSTELU ke 21.9. (Teams) MUISTIO SYYSKOKOUKSELLE 

Kutsuttu: Koko liiton jäsenistö sähköpostilla ja kirjeitse 

 

Kokouksen esittelijä ja sihteeri: Sanna Laakkio (toiminnanjohtaja) 

Kokouksen ja sääntömuutoksen asiantuntija: Tuula Sario 

Paikalla yhdistyksen jäsenistä: Pirjetta Laine, Pico Lindström, Yrjö Repo 

Ennakkokysymyksiä jäsenistöltä: Yrjö Repo, Heljä Majamaa (vastattu ennakkoon Tuula Sarion toimesta) 

 

1. Toiminnanjohtaja esitteli sääntömuutoksen taustoja ja pääkohdat syyskokouksen materiaalin 

pohjalta 

- Erityisesti sääntömuutoksella pyritään turvaamaan yhdistyksen toiminnan ketterä ja 

moderni jatko, tuottojen hankkiminen ja kasvattaminen, sekä toimintaan mukaan 

tulemisen helpottaminen.  

- Jäsenistöstä Repo ja Majamaa saivat kiitokset kattavista ennakkokysymyksistä, joiden 

pohjalta keskustelu saatiin suunnattua jäsenistön kannalta oleellisiin asioihin. 

- Jäsenistö oli huolissaan hallinnon työmäärän lisääntymisestä sääntömuutoksen johdosta. 

Toiminnanjohtaja kertoi, että uudistuksen mahdollisuudet otetaan joka tapauksessa 

käyttöön hallitusti ja vaiheittain, jotta yhdistys säilyy toimintakykyisenä. Pitkällä tähtäimellä 

muutoksilla on tavoitteena myös helpottaa hallintoa ja jakaa työkuormaa tasaisemmin 

koko vuodelle.  

- Keskustelu säännöistä oli monipuolista, rakentavaa ja vilkasta. 

2. Tuula Sario esitti tarkennuksia jäseniä askarruttaviin kohtiin, joita olivat 

- Nykyjäsenten osallisuus ja asema, joka sääntömuutoksella vahvistuu. Nykyjäsenten 

oikeuksia ei lainkaan mukaan voida heikentää, eikä se ole ollut missään vaiheessa 

tarkoituskaan. Jäsenoikeudet ovat jatkossa vain varsinaisilla henkilöjäsenillä.  

- Tavoitteena saada laaja jäsenistön näkemys ja toiveet entistä laajemmin huomioiduksi 

yhdistyksen toiminnan kehittämisessä. 

- PRH:n ennakkotarkastettuihin sääntöihin voidaan tehdä vain stilisoivia muutoksia, mikäli 

uusintatarkastukselta halutaan välttyä.  

- Hallituksen roolista käytiin paljon keskustelua. Jäsenet kokoivat hallituksen melko 

operatiivisena, mutta Sario kertoi, että osittain sanamuodot tulevat yhdistyslaista. 

Toiminnanjohtaja kertoi, että hallituksen rooleihin on tavoitteena saada uusien sääntöjen 

kautta myös selkeyttä tuleville vuosille. Hallitus on jatkossa entistä enemmän yhdistyksen 

strategian toteutumisen mahdollistaja.  

3. Yhteenveto  

- Sääntöihin ei ehdotettu kokouksen toimesta muita kuin stilisoivia muutoksia. 

- Kokous päätti esittää PRH:n ennakkohyväksymiä sääntöjä sellaisenaan syyskokoukselle 

hyväksyttäväksi.  

- Sääntömuutoksen saadessa syyskokouksen ¾ enemmistön kannatuksen, voi yhdistys alkaa 

noudattaa sääntöjä välittömästi.  

 

Helsingissä 21.9.2022 

Sanna Laakkio, toiminnanjohtaja ja kokouksen sihteeri 


